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Abstract (en)
In a sanitary water outlet valve, having a valve housing on whose outer wall there is arranged an outlet tube (2) for the emerging water, for the
purpose of improvement and cost-effective design it is proposed that the outlet tube (2) be capable of being screwed into the valve housing (11) and
be surrounded by a decorative sleeve (3), the decorative sleeve (3) being tightened axially on the outlet tube (2) against the valve housing (11) and
having as abutment an end face which is shaped to correspond to the outer wall of the valve housing (11). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem sanitären Wasserauslaufventil mit einem Ventilgehäuse, an dessen Außenwandung ein Auslaufrohr (2) für das austretende Wasser
angeordnet ist, ist zur Verbesserung und kostengünstigen Ausbildung vorgeschlagen, daß das Auslaufrohr (2) in das Ventilgehäuse (11)
einschraubbar und mit einer Dekorhülse (3) umgeben ist, wobei die Dekorhülse(3) axial auf dem Auslaufrohr (2) gegen das Ventelgehäuse (11)
gestrammt ist und eine entsprechend der Außenwandung des Ventilgehäuses (11) geformte Stirnseite zur Anlage aufweist.
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